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El president del Consell Insular de Formentera, Jaume Ferrer i la consellera de Turisme,
Comerç i Mobilitat del Consell Insular de Formentera, Alejandra Ferrer s’han desplaçat  avui a
Palma de Mallorca per a reunir-se amb el conseller de Turisme i Esports, Carlos Delgado i el
director general de Ports i Aeroports del Govern Balear, Antonio Deudero.

  

L’objectiu de la reunió era tractar l’aprovació del Decret que desenvolupa el règim especial de
prestació del transport marítim entre les Illes Balears, decret que ja ha passat gairebé tots els
tràmits i que continua sense estar aprovat, impedint així la regulació de tarifes, freqüències i
tracte de mercaderies. Recordem que l’aprovació de la Llei 11/2010 d’ordenació del transport
marítim de les Illes Balears, va qualificar la línia Eivissa - Formentera d’interès estratègic.

  

Des de l’àrea de Mobilitat de Formentera i després de la reunió mantinguda, es vol reiterar a la
Direcció General de Ports i Aeroports de la importància d’aquesta aprovació per Formentera,
així com per al Govern Balear en termes econòmics, sobretot si tenim en compte que les
bonificacions que paga per als residents a Formentera, estan calculades sobre tarifes que
després de la realització de diversos estudis i informes han corroborat que són superiors a les
correctes.

  

Recordem que la passada reunió va tenir lloc el passat octubre i encara no s’han donat passes
endavant per a la modificació del Decret de transport marítim. Des de la institució insular es vol
ressaltar la urgència d’aquesta modificació, sobretot tenint en compte la sentència que va dictar
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el Tribunal de la Competència. La no modificació del Decret podria repercutir negativament en
els passatgers per no tenir el decret aprovat i no tenir potestat per regular ni freqüències ni
tarifes.

  

El cas de Formentera compta amb l’agreujant que suposa patir una situació de triple insularitat,
fet per el qual tot allò referent al transport marítim es converteix en un tema de vital importància
per als seus habitants. Els representants del Govern Balear han manifestat que es tracta d’un
tema prioritari amb el qual hi estan treballant.
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